
Akd]e naj bodo bolj zanlmlve za mladino - V
začetku februarja je predsedstvo ZB v krajevni skup-
nosti Stari Vodmat na razširjeni seji razpravljalo o
delovanju in vključevanju članov ZB v delo krajevne
samouprave in družbeno poliitične organizacije.
Predsedniki komisij so podali oceno sedanje aktivno-
sti. Zlasti je bila aktivna komisija za družbeno pomoč,
ki jo vodi tov. Petričeva in komisija za ohranjanje
tradicij NOB.

Ohranjanje in razvijanje tradicij NOB ter spoznava-
nje vrednot revolucije zajema vedno širši krog previ-
valcev Vodmata. Prisotno je pri delu mladinske orga-
nizacije, še posebno pa v šoli Dr. Potrča, kjer aktivno

KS Stari Vodmat
delujejo vsi krožki. Prirejajo tudi več skupnih akcij,
kot so: izleti v Jelenov žleb, Dražogše na Sutjesko itd.
Isto velja za delo na področju kulture in športne
dejavnosti. Na splošno pa so menili, da morajo vse
akcije postati v prihodnje še bolj zanimive za mla-
dino.

Udeleženci sestanka so ugotovili, da je delegatski
sistem že zaživel, ni pa še vse tako, kot bi moralo biti.
Zlasti je na nekaterih področjih še premajhna pove-
zava s krajani. Dostikrat sprejemajo v naprej priprav-
Ijene odločitve, ki prihajajo v bazo potem, ko so jih
vsi zbori že sprejeli. Tako ostane krajanom samo še
izvaianje.

• • •
Zasedal Je itab dvfln« zatčtt« - Načelnik štaba CZ

Viljem Filipič je na nedavni seji podal oceno sedanje-
ga stanja, organiziranosti in usposobljenosti civilne
zaščite v krajevni skupnosti. Štab CZ deluje v nespre-
menjenem sestavu že več let, zato so se dogovorili za
nekatere kadrovske spremembe. Izpopolnili so tudi
druge ekipe, specialne enote in druge. Dosti slabše
pa delujejo HCZ, kjer od 32 hiinih svetov aktivno
deluje le 10 ekip HCZ.

Veliko več uspehov pa so dosegli pri izobraževanju
pripadnikov CZ, saj so skoraj vsi člani CZ končali
osnovni tečaj CZ in so za izvajanje nalog in obvezno-
sti teoretično v celoti usposobljeni. Praktično uspo-
sabljanje pa bo organizirano v letošnjem letu, ko
bodo končane vse organizacijske priprave in bo vsak
posameznik seznanjen z nalogami in dolžnostmi svo-
jega dela. Zelo dobro pa je usposobljena ekipa za
radio zveze, kar se je pokazalo tudi na zadnji vaji
Triglav 82.

Ob zaključku so se dogovorili, da bodo pregledali
opremo in skladišča CZ ter dopolnili manjkajoče. V
razpravi so še sodelovali: France Dimec, Maks Siuga,
Rudi Koršič, Franc Cvelbar in drugi.
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